
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Norrtäljesalen och via Microsoft Teams onsdagen den 6 april 2022 kl. 14-
14.45

Beslutande ledamöter i Norrtäljesalen
Patrik Dahl (C), ordf
Gustaf Palm (M)
Marie-Louise Asp (S)
Peter Appelgren (S), tj ers
Bo Jirsjö (SD), tj ers
Malin Wedberg (V), tj ers

Beslutande ledamöter via teams
Kenneth Hagström (M)
Lotta Lindblad Söderman (M)
Sören Forslund (M)
Peter Cederholm (C)
Karin Beronius (L)
Louise Fredriksson (L)
Ingrid Markström (S)
Catharina Erdtman (S)
Leif Bertilson (SD)
Anja Skogberg Lundin (MP)

Ersättare i Norrtäljesalen
Gun Åström (KD)

Ersättare via Teams
Stefan Törnkvist (C)
Björn Rudolfsson (ROOP)

Övriga närvarande i Norrtäljesalen
Knut Nygaard, skolchef och verksamhetschef
Erik Lundin, nämndsekreterare och enhetschef

Övriga närvarande via Teams
Jenny Nordström, förvaltningsdirektör
Gustav Johansson, rektor Rodengymnasiet och bitr VC §28-§34
Agneta Brus, verksamhetschef verksamhetsstöd och kansli §28-§32
Tariq Mohammadi, controller
Per Berndtsson, arkivarie
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Justerare Ingrid Markström

Justeringens plats och tid Barn- och utbildningskontoret, 2022-04-08

Sekreterare
Paragrafer §§28-41

Erik Lundin

Ordförande        

Patrik Dahl

Underskrifter

Justerande        

Ingrid Markström
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Utbildningsnämnden

Sammanträdesdatum 2022-04-06

Datum då anslaget sätts upp 2022-04-11 Datum för anslags nedtagande 2022-05-03

Förvaringsplats för protokollet Barn- och utbildningskontoret

     Underskrift

Erik Lundin

Sida 3 / 22



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 Ärendelista
§28 Val av justerare och tid för justering
§29 Ändringar i föredragningslistan
§30 Information från förvaltningen
§31 Ekonomisk månadsrapport för Utbildningsnämnden, Feb 2022
§32 Tillfällig förstärkning av statligt stöd till skolväsendet 2022
§33 Vuxenutbildningens kvalitetsredovisning för 2021
§34 Beslut om utnämnande och entledigande av dataskyddsombud för 

utbildningsnämnden
§35 Val av ny ersättare i utbildningsnämndens arbetsutskott
§36 Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden
§37 Meddelanden till utbildningsnämnden
§38 Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärende
§39 Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande
§40 Rapporter från politikersbesök på enheterna
§41 Nämndinitiativ från Miljöpartiet-Revidering av antal platser för antagning 

till Rodengymnasiet årskurs 1, läsåret2022/2023

Sida 4 / 22



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§28

Val av justerare och tid för justering

Beslut

1. Ingrid Markström (S) utsågs att justera dagens protokoll.
2. Protokollet justeras 2022-04-08.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§29

Ändringar i föredragningslistan
Beslut
Ärende "Nämndinitiativ från Miljöpartiet-Revidering av antal platser för antagning till Rodengymnasiet 
årskurs 1, läsåret2022/2023" läggs till dagordningen och behandlas som ärende 14, § 41
 
I övrig fastställer Utbildningsnämnden föredragningslistan

Beslutande sammanträde
Yrkanden

Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att ett extra ärende tillförs dagordningen "Ärendeinitiativ från 
Miljöpartiet-Revidering av antal platser för antagning till Rodengymnasiet årskurs 1, 
läsåret2022/2023"

Beslutsgång

Ordförande Patrik Dahl (C) frågar nämnden om godkänner att ärendet får läggas till dagordningen 
och får svaret ja,
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§30 Dnr UN 2022-9

Information från förvaltningen

Beslut

Förvaltningsdirektör Jenny Nordström informerar om förberedelse inför ev ökade elevvolymer på 
grund av flyktingströmmar från Ukraina.

Knut Nygaard, skolchef och verksamhetschef informerar om status på projekt Yrkeslyft 
Rodengymnasiet.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§31 Dnr UN 2022-36

Ekonomisk månadsrapport för Utbildningsnämnden, Feb 2022

Beslut

Utbildningsnämnden godkänner månadsrapport per februari 2022 och överlämnar den till 
kommunstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet
Barn- och utbildningskontoret har upprättat månadsrapport per februari 2022. I rapporten beaktas 
status och prognos för nämndens uppdrag, ekonomiskt utfall och prognos med volymutveckling samt 
viktiga händelser.
Flertalet av utbildningsnämndens uppdrag från kommunfullmäktige har påbörjats och/eller bedöms 
genomföras enligt plan.
Utbildningsnämnden redovisar ett resultat på +4,4 mnkr per februari och en prognos på +1 mnkr för 
helåret. Volymprognosen tar i detta läge inte hänsyn till eventuell tillströmning av elever till följd av 
flyktingströmmen från Ukraina då det i nuläget är mycket svårt att bedöma hur många elever som 
kan komma att söka skolplats i Norrtälje kommun.
Prognosen tar inte heller hänsyn till eventuella prishöjningar på transporter och skolmåltider till följd 
av ökade drivmedels- och livsmedelspriser. Den ekonomiska prognosen för helåret är därför mycket 
osäker och kan snabbt ändras i samband med delårsrapport 1.

Beslutsunderlag

Tjut Månadsrapport per februari 2022(400275) (0).pdf
Månadsrapport per februari 2022-03-11 UN

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§32 Dnr UN 2022-22

Tillfällig förstärkning av statligt stöd till skolväsendet 2022

Beslut

Under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar att fördela 2,1 mnkr till utbildningsnämnden 
beslutar utbildningsnämnden att fördela den tillfälliga förstärkningen av statligt stöd till skolväsendet 
2022 enligt barn- och utbildningskontorets förslag i tjänsteutlåtande daterat 2022-03-10.

Sammanfattning av ärendet
Skolverket har fattat beslut om medel gällande tillfällig förstärkning av statligt stöd till skolväsendet 
2022 med syfte att bidra till goda förutsättningar för kommunerna att säkerställa barn och elever den 
utbildning de har rätt till trots covid-19-pandemin. Medlen har fördelats proportionerligt mellan landets 
kommuner utifrån antalet barn och unga i åldern 6–19 år i kommunen. Samma fördelningsgrund 
föreslås tillämpas vid fördelning av medlen mellan barn- och skolnämnden och utbildningsnämnden.
För Norrtälje kommun är tilldelningen 7 547 304 kr. Medlen fördelas med 5 434 059 kr till barn- och 
skolnämnden samt 2 113 245 kr till utbildningsnämnden.

Beslutsunderlag

Tillfällig förstärkning skolmiljard_rev220329

Beslutet ska skickas till 
Verksamhetschef för gymnasieskolan
Rektor Rodengymnasiet och Norrtälje gymnasiesärskola
Controller
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§33 Dnr UN 2022-43

Vuxenutbildningens kvalitetsredovisning för 2021

Beslut

1.Utbildningsnämnden tar del av kvalitetsredovisning för Vuxenutbildningen 2021

2.Utbildningsnämnden antar barn- och utbildningskontorets förslag till utvecklingsområden för 2022

Sammanfattning av ärendet
Redovisningen ger en lägesbedömning över hur Vuxenutbildningen föregående verksamhetsår 
uppfyllt de nationella kraven. Här ingår analyser av utbildningens resultat men även dess 
förutsättningar.

Utvecklingsområden
Utvecklingsområdena utgår från de resultat som finns redovisat och analyserade i 
kvalitetsredovisningen.

Kunskaper -anpassningar
I kvalitetsredovisningens analys framkommer behov om att fokusera på pedagogiken och att 
anpassa undervisningen oavsett undervisningsform. Detta för att utbildning ska bli mer tillgänglig 
för alla elever och att utveckla arbetet med anpassningar i undervisningen såväl i klassrummen 
som digitalt (det gäller såväl NPF-anpassning som tillämpa ett specialpedagogiskt arbetssätt i 
undervisningen.

Rektors ansvar
I analysen av rektors ansvar framgår att det finns tydliga rutiner där alla är delaktiga i att 
identifiera utvecklingsområden i det systematiska kvalitetsarbetet. Det primära 
utvecklingsområdet inom rektors ansvar handlar om att optimera resursfördelningen av såväl 
lokaler och utrustning som den samlade kompetensen i verksamheten. Genom att främja 
möjligheter till samarbete mellan olika yrkeskategorier kan det bli effektivare arbetsgång som är 
gynnsam för våra elever så att fler kan uppnå målet att slutföra sin utbildning utifrån sin 
individuella studieplan och eventuella anpassningar. 

Kunskaper - Språk- och kunskapsutvecklande arbetssätt 
Underlaget till kvalitetsredovisningen visar på att eleverna på gymnasial nivå har ett ökat behov 
av stöd i sina utbildningar. Detta kopplades bland annat till att det är en högre andel av eleverna 
som har annat modersmål än svenska och andra kunskapskriterier i det svenska skolsystemet. 
Att lärarna arbetar språk- och kunskapsutvecklande är därför av stor vikt för att eleverna ska 
lyckas med sina studier och vi vill därför prioritera detta utvecklingsområde
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2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande Vuxenutbildningens kvalitetsredovisning för 2021
Kvalitetsredovisning Norrtälje vuxenutbildningen 2021

Beslutet ska skickas till 
Skolchef Vuxenutbildningen
Rektor Norrtälje Komvux
Registrator
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§34 Dnr UN 2022-47

Beslut om utnämnande och entledigande av dataskyddsombud för 
utbildningsnämnden

Beslut

Utbildningsnämnden entledigar Rasmus Lundholm såsom dataskyddsombud och utnämner Peter 
Jansson till dataskyddsombud från och med 9 maj 2022.

Sammanfattning av ärendet
Genom ikraftträdandet av EU:s dataskyddsförordning uppkom enligt artikel 37 en skyldighet för 
kommunala organ, bolag och förbund med personuppgiftsansvar att utnämna dataskyddsombud. I 
egenskap av personuppgiftsansvarig ska kommunstyrelsen utse ett dataskyddsombud med uppdrag 
att ge råd, bevaka att reglerna i dataskyddsförordningen följs, och fungera som kontaktperson 
gentemot bland annat Datainspektionen.

Beslutsunderlag

Tjut dataskyddsombud UN

Beslutet ska skickas till 
Registrator
Tillträdande dataskyddsombud
Integritetsskyddsmyndigheten
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§35 Dnr UN 2021-50

Val av ny ersättare i utbildningsnämndens arbetsutskott

Beslut

1. Utbildningsnämnden väljer Marie-Louise Asp (S) som ny ersättare i utbildningsnämndens 
arbetsutskott.

2. Utbildningsnämnden väljer Malin Wedberg (V) som ny ersättare i utbildningsnämndens 
arbetsutskott.

Sammanfattning av ärendet
Utbildningsnämnden ska välja en ny ersättare i utbildningsnämndens arbetsutskott till Catharina 
Ertdman (S) efter Jan Sjöblom.

Utbildningsnämnden ska välja en ny ersättare i utbildningsnämndens arbetsutskott till Miriam 
Anglemark Jansson (V) efter att Madeleine Mathlein (V) 2021-11-15 har avsagt sig uppdraget som 
ersättare.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
De valda
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2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§36 Dnr UN 2022-5

Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden

Beslut

Utbildningsnämnden godkänner redovisningen av delegationsbeslut för perioden 2022-01-18-2022-
02-15.

Beslutsunderlag

Delegationsbeslut 220215-220329
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2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§37 Dnr UN 2022-6

Meddelanden till utbildningsnämnden

Beslut

Utbildningsnämnden tar del av förteckningen och lägger den till handlingarna

Beslutsunderlag

Meddelanden till utbildningsnämnden 220406
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2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§38 Dnr UN 2022-7

Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärende

Beslut

Utbildningsnämnden godkänner redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärenden 
under februari 2022.

Beslutsunderlag

Redovisning klagomål och anmälningsärenden UN februari
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§39

Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande

Beslut

Ordförande Patrik Dahl (C) informerar om beslut fattat av Utbildningsnämnds presidium avseende 
disciplinära åtgärder.
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§40

Rapporter från politikersbesök på enheterna

Beslut

Inga rapporter föreligger.
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2022-04-06

Utbildningsnämnden

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§41 Dnr UN 2022-54

Nämndinitiativ från Miljöpartiet-Revidering av antal platser för antagning 
till Rodengymnasiet årskurs 1, läsåret2022/2023

Beslut

Utbildningsnämnden beslutar att avslå Anja Skogberg Lundins (MP) nämndinitiativ avseende 
att hålla platser till Estetiska programmet sökbara för intag 2022/2023.

Reservationer & protokollsanteckningar

Anja Lundin Skogberg (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och inkommer 
med en protokollsanteckning som redovisas sist i denna paragraf.
Ingrid Markström (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget bifallsyrkande och inkommer med 
en protokollsanteckning som redovisas sist i denna paragraf.
Malin Wedberg (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget bifallsyrkande och inkommer med 
en protokollsanteckning som redovisas sist i denna paragraf.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Anja Skogberg Lundin (MP) yrkar att det hålls sökbara platser till Estetiska programmet för intag 
2022/2023.
Patrik Dahl yrkar avslag på Anja Lundin Skogberg Lundins (MP) nämndinitiativ.
Ingrid Markström (S) yrkar bifall på Anja Skogberg Lundins (MP) nämndinitiativ.
Malin Wedberg (V) yrkar bifall på  Anja Skogberg Lundins (MP) nämndinitiativ.
Sören Forslund (M) yrkar bifall på Patrik Dahls (C) avslagsyrkande.
Gustaf Palm (M) yrkar bifall på Patrik Dahls (C) avslagsyrkande.
Lotta Lindblad Söderman (M) yrkar bifall på Patrik Dahls (C) avslagsyrkande.
Leif Bertilson (SD) yrkar bifall på Patrik Dahls (C) avslagsyrkande.

Beslutsgång

Ordförande Patrik Dahl (C) frågar Utbildningsnämnden om de önskar bifall eller avslå Anja Skogberg 
Lundins (MP) nämndinitiativ och finner att nämnden avslår nämndinitiativet.
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Protokollsanteckning från Miljöpartiet inkommen via Anja Skogberg Lundin (MP)

Miljöpartiet anser att det Estetiska programmet på Rodengymnasiet fyller en viktig funktion att 
erbjuda eleverna ett varierat utbud av valbara program med en yrkesinriktning som även ger 
behörighet till vidarestudier. 
Estetiska programmet har dock inte givits de förutsättningar som övriga program får då det inte är 
rimligt att utsätta potentiella elever för en nyckeln-på-bordet-som-dras-bort-fort-taktik kring 
möjligheterna att kunna söka till det Estetiska programmet och veta att möjligheten att fullfölja till en 
examen konstant är hotat av krav på att nolla antalet sökbara platser. Detta ger både personal och 
elever på det estetiska programmet både en konstant närvarande stress kring programmet sexistens, 
samt försvårar för de elever som gör sin val av utbildning. 
Miljöpartiet anser att den utredning om möjligheterna framöver för det Estetiska programmet som (S) 
i tidigare nämndkommentar efterfrågat, inte har utförts samt att till följd av detta fattas beslut om att 
nolla antalet platser på andra premisser än en gedigen utredning med prognos för programmet, som, 
tilläggas bör, inte är Rodengymnasiets minst sökta program. Det förefaller således vara andra 
intressen som ligger till grund för beslut att nolla antalet sökbara platser för 2022-2023, intressen 
som inte heller har redovisats i fullo för nämnden. Alla perspektiv har inte beaktats i detta beslut om 
att nolla antalet plaster för Estetiska programmet och Miljöpartiet reserverar sig både mot bristande 
underlag samt beslutet att nolla platserna. (Ett beslut som tas utan hänsyn till alla partiers möjlighet 
att yttra sig, för att sedan hänvisa till formalia om att beslutet redan fattats före nämndmötet.) 
Miljöpartiet anser att beslutet att nolla antalet plaster för Estetiska programmet för 2022-2023 även 
rimmar väldigt illa med paragraf 6.1 i dokumentet 06b Kvalitetsutredning Norrtälje vuxenutbildning 
som lyder;

”Varje elev i kommunal vuxenutbildning samt motsvarande utbildningar ska få stöd 
och undervisning utifrån sina individuella utbildningsmål, studieplan, behov och 
förutsättningar” (sid. 11/31).

Särskilt då detta inte tycks innefatta alla elever, det exkluderar de elever som väljer, eller skulle ha 
valt, det Estetiska programmet på Rodengymnasiet. 
Miljöpartiet står fast vid att varje elev bör ha rätten att få välja sin studieväg, även om/när den vägen 
är det Estetiska programmet på Rodengymnasiet. Miljöpartiet anser att de elever som tar examen 
från det Estetiska programmet på Rodengymnasiet tillför samhället en ovärderlig resurs i kreativitet 
och kunskaper, en kompetens som kommer samhället till del inom en rad vitt skilda områden och till 
stor del påverkar den ställning som Sverige har idag som innovativt land med en stark kulturell 
identitet som konstant förstärks av en kreativ konst-och kultursektor. Miljöpartiet kommer att fortsätta 
att arbeta för att det Estetiska programmet återigen kommer att kunna fortsätta att förse Roslagen -
och i förlängningen- världen, med kreativt begåvade och utbildade estetstudenter. 
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Protokollsanteckning från Socialdemokraterna inkommen via Ingrid Markström (S)

Socialdemokraterna reserverar oss mot beslutet att avslå öppnandet av sökbara platser till det 
estetprogrammet.

Vi anser att programmet inte har fått rätt förutsättningar att marknadsföra sig och att programmet 
behöver utvecklas och inte avvecklas.

Socialdemokraterna vill se ett brett spektrum av program för att fortsätta locka elever att stanna kvar 
och söka sig till Norrtälje kommun. Det estetiska programmet har en viktig roll i vårt utbud av 
program, däremot ser vi att programmet har tappat sökande och det behöver därför en nystart. 
Programmet har även har fått intern konkurrens då teknikprogrammet till viss del liknande kurser. Vi 
anser därför att estetprogrammet behöver en egen inriktning som inte konkurrerar internt med våra 
andra utbildningar. Kulturen har en viktig roll i samhällets utvecklig och att det är viktigt att barn och 
unga har möjlighet att utveckla sitt skapande också under sin gymnasiegång.
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Protokollsanteckning från Vänsterpartiet inkommen via Malin Wedberg (V)

Vänsterpartiet yrkar bifall till Miljöpartiets yrkande på att det hålls sökbara
platser till Estetiska programmet för intag 2022-2023.
Vänsterpartiet anser att det Estetiska programmet har en viktig funktion bland de övriga
högskoleförberedande program som finns på Rodengymnasiet. Gymnasiet är viktig och vi
behöver ha en bredd för våra ungdomar. Detta skapar mer förutsättningar för alla unga att
klara av gymnasieåren. Estetiska programmet är ett högskoleförberedande program, vilket
ger fler elever en möjlighet att söka vidare till högre studier inom många olika områden.
Angående kostnadsfrågan, anser Vänsterpartiet att det i längden inte är lönsamt att spara
på våra ungdomar genom att begränsa deras utbildningsmöjligheter. Norrtälje kommun
ska vara en kommun för alla, en kommun där vi satsar på alla ungdomars möjlighet att
lyckas i gymnasiet. Vi har förstått att både lärare och elever har uttryckt en önskan om att
Estetiska programmets ska vara kvar på Rodengymnasiet. Med hänvisning till ovan står
vänsterpartiet bakom miljöpartiets yrkande på att det hålls sökbara platser till Estetiska
programmet för intag 2022-2023t. Vi vill också passa på att föreslå att en översyn görs
över hur programmet marknadsförs, så att den görs på ett sådant sätt att information
om Estetiska programmet verkligen når ut till blivande gymnasieelever i kommunen.

Beslutet ska skickas till 
Initiativtagaren till nämndinitiativet
Registrator

Sida 22 / 22


	e2e5d514-08e4-4c32-b8d3-bd394d3a12d7.docx
	Ärendelista
	Val av justerare och tid för justering
	Beslut
	Ändringar i föredragningslistan
	Beslut
	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Information från förvaltningen
	Beslut
	Ekonomisk månadsrapport för Utbildningsnämnden, Feb 2022
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Tillfällig förstärkning av statligt stöd till skolväsendet 2022
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Vuxenutbildningens kvalitetsredovisning för 2021
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Utvecklingsområden
	Kunskaper -anpassningar
	Rektors ansvar
	Kunskaper - Språk- och kunskapsutvecklande arbetssätt


	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Beslut om utnämnande och entledigande av dataskyddsombud för utbildningsnämnden
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Beslutet ska skickas till

	Val av ny ersättare i utbildningsnämndens arbetsutskott
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutet ska skickas till

	Anmälan av delegationsbeslut till utbildningsnämnden
	Beslut
	Beslutsunderlag
	Meddelanden till utbildningsnämnden
	Beslut
	Beslutsunderlag
	Redovisning av inkomna klagomål och anmälningsärende
	Beslut
	Beslutsunderlag
	Rapporter från arbetsutskottet, presidiet och ordförande
	Beslut
	Rapporter från politikersbesök på enheterna
	Beslut
	Nämndinitiativ från Miljöpartiet-Revidering av antal platser för antagning till Rodengymnasiet årskurs 1, läsåret2022/2023
	Beslut
	Reservationer & protokollsanteckningar

	Beslutande sammanträde
	Yrkanden
	Beslutsgång
	Beslutet ska skickas till




